
(1) algemeen
beeld

VWS: We

bespreken met

elkaar ons beeld

van de situatie

rond COVID 19 in

de langdurige zorg.

Het beeld: de situatie ziet

er goed uit, wat betreft

besmettingen en

ziekenhuisopnames.

Actiz: gelezen over de delta

variant dat AZ beter

beschermt dan Pfizer.

Actiz: als de

wijkverpleegkundigen

volledig zijn gevaccineerd
en de clienten volledig zijn

gevaccineerd, dan ligt het

voor de

wijkverpleegkundigen voor

de hand om de Pbm af te

leggen. VWS zegt toe dit

intern af te stemmen.

Clientenorganisaties
hebben aangegeven dat er

soms nog terughoudend
wordt omgegaan met

toelaten van bezoek. IG)

geeft aan dat er veel

praktische vragen zijn,
waardoor het bezoek wordt

beperkt. Voorbeeld: als alle

bewoners op

zondagmiddag vier

bezoekers willen is dat

soms lastig te organiseren.
VGN geeft aan dat uit een

uitvraag blijkt dat de

versoepelingen zo veel

mogelijk worden toegepast.

VWS zal dit

navragen.

VWS zegt toe

dit intern af te

stemmen.
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Het vervoer is wel een

beperking. De indruk

bestaat dat het bij de

onnodige

bezoekbeperkingen om

incidenten gaat.

Desgevraagd geven

Verenso en Actiz aan dat de

handreiking ‘meeveert’ met

de algemene richtlijnen en

daarom niet aangepast

hoeft te worden.

(2) OMT advies

oe
een RIVM geeft een toelichting

vervoer toelichting. op het OMT-advies inzake

vervoer. Het betreft

ouderen die thuis wonen,

en mensen met een

verstandelijke beperking
die nog niet allen geprikt

zijn. Deze mensen zijn
kwetsbaar en we willen niet

dat ze nu alsnog COVID-19

oplopen. Daarom was er

voor deze mensen al een

strenger advies mbt

vervoer. Dat is nu

versoepeld zodat er meer

mensen in een busje

mogen, zodat de capaciteit
wel groter wordt maar nog

geen 100%. Nu de

vaccinatie hard gaat en de

incidentie daalt is de

verwachting dat over 1a 2

maanden kan worden

versoepeld.

ZorgthuisNL: is er een

percentage voor de

benodigde vaccinatiegraad



om geheel te kunnen

versoepelen? RIVM zegt dat

het belangrijk is dat alle

mensen die het betreft een

aanbod hebben gekregen
en de benodigde wachttijd
na de prik is verstreken.

Daarnaast neemt de

incidentie af waardoor het

aantal besmettelijke

personen daalt. In deze

combinatie ontstaat er

ruimte die evenwel niet in

een precies percentage is te

benoemen.

VGN: blij met de

verruiming. Het is nog te

vroeg om het vervoerin

onze sector gelijk te stellen

met het OV. De vraag

betreft het proces wanneer

dat wel kan. Moet VWS een

nieuwe vraag stellen aan

het OMT? RIVM zegt dat als

de VGN denkt dat het te

lang duurt, er apart contact

opgenomen kan worden. Er

is geen aparte OMT

aanvraag nodig.

Actiz vraagt (nu RIVM toch

aanwezig is) naar de

herijking voor PBM gebruik
door zorgmedewerkers, dat

sluit aan op de andere

sectoren op de zorg. De

vraag is wanneer er

duidelijkheid kan komen.

RIVM geeft aan dat op de

agenda nu eerst de

maatregelen in de

samenleving staan, en dat
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daarna weer naar PBM in

de zorg wordt gekeken.

Verenso vraagt in welke

fase verdere

versoepelingen mogelijk

zijn. RIVM geeft aan dat dit

samenhangt met circulatie

van het virus en de

mogelijkheden die mensen

hebben gekregen om zich

te laten vaccineren.

ZorgthuisNL vraagt of het

OMT een agenda vwb de

versoepelingen heeft. RIVM

geeft aan dat de vragen

door VWS worden gesteld,
maar dat het OMT ook

ongevraagd advies kan

geven.

(3) belastbaarheid

Care

Tijdens het vorige

koepeloverleg is

afgesproken stil te

staan bij de belast-

ing van de care agv

doorstroom uit de

cure

Actiz: dit blijft een

belangrijk punt. De

ziekenhuizen zullen vooral

na de vakantie op stoom

komen voor de inhaal zorg.

In de ROAZen wordt dit

besproken. Spannendste is

de druk op de

wijkverpleging. V&VN geeft
aan dat herstel van

zorgverleners een

aandachtspunt blijft.

(4) endemische

fase

Brief aan Tweede

Kamer endemische

fase.

VWS geeft een korte

toelichting, er wordt over

deze fase nagedacht en er

zal in een stand van zaken

brief aan de TK worden een

passage worden

opgenomen. Dit komt in
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het hand aan de kraan

overleg van maandag terug.

(5) rondvraag Stilstaan bij 1,5

jaar COVID-19.

Actiz: heeft een brief van

VWS aan ZN ontvangen met

het verzoek om de

vaccinatie meerkosten mee

te nemen in de financiéle

regeling. De verzekeraars

zijn nog terughoudend. Dit

punt kan terugkomen.

Actiz: omtrent de

omzetcompensatieregeling,

gaat het gerucht dat deze

eerder zou stoppen. De

vraag is of date sprake van

is. Het advies is dat Actiz

hierover contact heeft met

de financiéle mensen.

VWS stelt voor om

gezamenlijk stil te staan bij

1,5 jaar bij deze

samenwerking tijdens een

informele bijeenkomst in

een horecagelegenheid in

het midden van het land.

De deelnemers ontvangen

met enthousiasme het

voorstel. VWS zal half juli
een bijeenkomst plannen.

VGN: 5.1.2e vertelt

dat ze VGN PEER eS

buiten verzoek

[IVI CLR] pdeT=11e

Actiz: is bij een bijzondere

bijeenkomst over een

corona herdenking

geweest. De vraag is welke
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verwachtingen er bij VWS

bestaan. Het antwoord is

dat VWS tot dusver slechts

betrokken is om namen

voor de bijeenkomst door

te geven.

Voorraadagenda

Meerkostenregeling (zodra er nieuws over is)
* Bij een volgend OMT advies wordt EXERvoor dit overleg uitgenodigd

Actuele actiepunten

Bij het beeld opnieuw spreken over hoe de IGJ de situatie taxeert met

betrekking tot de druk op de care.

De belasting van de care als gevolg van de herstelzorg cure komt als vast

onderwerp terug op de agenda.

De 2 actiepunten zie boven

972603


